

Išpirkimo kampanijos taisyklės ir sąlygos

1. Kampanijos organizatorius – UAB AVITELOS PREKYBA, juridinis adresas: Taikos pr. 15, Klaipėda.
2. Kampanijos dalyvis – fizinis asmuo, kuris pagal išpirkimo paslaugą grąžina įrenginį, atitinkantį šiose taisyklėse ir sąlygose nustatytus kriterijus, ir kampanijos laikotarpiu **Elesen** parduotuvėje įsigyja šiose taisyklėse nurodytą produktą.
3. Perkant naują **Google Pixel 10a**, prie apskaičiuotos grąžinamo įrenginio vertės bus pridėta papildomai **100,00 €**. Kiti įrenginiai kampanijoje nedalyvauja.
4. Be šių kampanijos taisyklių ir sąlygų, taikomos visos išpirkimo paslaugos taisyklės.
5. Išpirkimo kaina yra orientacinė. Tikslus išpirkimo dydis priklauso nuo įrenginio ir jo būklės bei bus nustatytas vietoje **Elesen** parduotuvėje.
6. Kampanijos metu galima grąžinti vieną **Apple iOS** arba **Android** telefoną, kurio apskaičiuota likutinė vertė viršija **10,00 €**.
7. Grąžinto įrenginio likutinė vertė kartu su bonusu gali būti panaudota tik naujų kampanijos prekių įsigijimui.
8. Likutinė vertė negali būti išmokėta grynaisiais pinigais ar keičiama į dovanų korteles.
9. Grąžinamas įrenginys negali būti įkeistas, išnuomotas, paskolintas, susietas su trečiosiomis šalimis, būti galiojančios terminuotos kliento sutarties objektu ar turėti kitų trečiųjų šalių pretenzijų.
10. Pasirašius sutartį, grąžintas įrenginys tampa mažmenininko nuosavybe.
11. Visa asmeninė informacija ir duomenys turi būti ištrinti iš grąžinamo įrenginio, o reikalingi duomenys – išsaugoti atsarginėse kopijose. **Elesen** neatsako už duomenų praradimą.
12. Grąžinamame įrenginyje turi būti pašalinti visi slaptažodžiai, PIN kodai, biometriniai duomenys ar kiti programinės įrangos apribojimai.
13. Kampanijoje gali dalyvauti tik asmenys, sulaukę **18 metų** ir turintys veiksnumą. Juridiniai asmenys dalyvauti negali.
14. Kampanijos sandorių skaičius yra ribotas.
15. Force majeure atveju organizatorius turi teisę atšaukti kampaniją.
16. Įtarus sukčiavimą ar manipuliavimą, organizatorius gali be išankstinio įspėjimo informuoti kompetentingas institucijas ir prireikus sustabdyti kampaniją.
17. Dalyvaudamas kampanijoje, dalyvis sutinka, kad jo duomenys būtų tvarkomi pagal **Elesen** bendrąją privatumo politiką, kurią galima rasti adresu: <https://www.elesen.lt/privatumo-politika>.
18. Kampanija galioja nuo **2026-02-18** iki **2026-03-30**.

Условия кампании возврата

1. Организатором кампании является Sandmani Grupi AS reg. nr 10040727 , юридический адрес: Laki põik 6, 12918, Tallinn, Eesti.
2. Участником кампании является физическое лицо, которое возвращает в рамках услуги выкупа, соответствующее предоставленным критериям и приведённое в настоящих условиях устройство, а также приобретающий, в рамках кампании, в магазине Euronics товар, приведённый в настоящих условиях.
3. Приобретая новый телефон Google Pixel 10a, к сумме рассчитанной стоимости выкупа возвращаемого устройства добавляется 100.00 евро. Прочие устройства, в кампании не участвуют.
4. Помимо настоящих условий, действуют все условия услуги выкупа.
5. Цена выкупа является индикативной. Точная сумма выкупа зависит от возвращаемого устройства и его состояния и будет определена на месте, в представительстве Euronics.
6. В рамках кампании можно вернуть один телефон Apple или Android, рассчитанная стоимость которого превышает 10.00 евро.
7. Остаточная стоимость возвращаемого устройства может использоваться только для покупки нового товара, соответствующего условиям кампании.
8. Остаточную стоимость нельзя забрать деньгами или подарочными картами.
9. Возвращаемое устройство не должно быть обременено залогом, арендовано, взято в кредит, связано с какой-либо третьей стороной, со срочным клиентским договором или иными требованиями третьей стороны.
10. После заключения договора возвращаемое устройство будет принадлежать торговцу.
11. Вся личная информация и данные должны быть удалены из возвращаемого устройства, для необходимых данных должны быть созданы резервные копии. Euronics не отвечает за сохранность таких данных.
12. Из возвращаемого устройства должны быть удалены пароли, ПИН коды, биометрические данные или иные программные ограничения.
13. В кампании могут участвовать дееспособные физические лица в возрасте от 18 лет. Юридические лица не могут принимать участие в кампании.
14. Количество сделок кампании ограничено.
15. В случае форс-мажора организатор имеет право отменить кампанию.
16. При подозрении на мошенничество или манипуляцию организатор может известить компетентные органы без предварительного уведомления и при необходимости остановить кампанию.
17. Участвуя в кампании, участник дает согласие на обработку своих данных в соответствии с общими условиями Политики конфиденциальности Euronics, с которыми можно ознакомиться по адресу <https://www.euronics.ee/ru/politika-privatnosti>
18. Кампания проводится с 18.02.2026 по 30.03.2026.

Buyback Campaign Terms and Conditions

1. The organizer of the campaign is Sandmani Grupi AS, legal address: Laki põik 6 Tallinn, Estonia.
2. A campaign participant is a natural person who returns a device that meets the criteria outlined in these terms and conditions under the buyback service, and purchases the product specified in these terms at an Euronics store during the campaign.
3. When purchasing a new Google Pixel 10a, an additional 100.00 euros will be added to the calculated value of the returned device. Other devices are not eligible for the campaign.
4. In addition to these campaign terms, all terms of the buyback service apply.
5. The buyback price is indicative. The exact buyback amount depends on the device and its condition, and will be determined on-site at an Euronics store.
6. One Apple iOS or Android phone with a calculated residual value of over 10.00€ can be returned during the campaign.
7. The residual value of the returned device, along with the bonus, can only be used to purchase new campaign items.
8. The residual value cannot be redeemed for cash or gift cards.
9. The returned device must not be encumbered by a commercial pledge, leased, borrowed, linked to any third party, subject to a fixed-term customer contract, or any other third-party claims.
10. After signing the agreement, the returned device becomes the property of the retailer.
11. All personal information and data must be deleted from the returned device, and necessary data must be backed up. Euronics is not responsible for any loss of data.
12. The returned device must have passwords, PIN codes, biometrics, or other software restrictions removed.
13. Only individuals who are at least 18 years old and legally competent may participate in the campaign. Legal entities cannot participate.
14. The number of campaign transactions is limited.
15. In the event of force majeure, the organizer has the right to cancel the campaign.
16. In the event of suspected fraud or manipulation, the organizer may notify the competent authorities without prior notice and may suspend the campaign if necessary.
17. By participating in the campaign, the participant gives consent for their data to be processed in accordance with Euronics' general privacy policy, which can be found at <https://www.euronics.ee/en/privacy-policy>.
18. The campaign is valid from 18.02.2026 until 30.03.2026.